
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

17.4.2023 

Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Matyska, Dostál, Přibyla, Plesník, Janovič, 

Kubík, Zeman, Krejčí 

 

1. Zprávy od ředitele a divizních  
  

• Dne 13.4. se konalo zasedání Vědecké rady ÚVT.  
• Dne 14.4. proběhlo jednání Rady pro IT MU - ředitel poskytl zprávu 

k Eduroamu, kyberbezpečnostním útokům.  
• Dne 11.4. se konalo jednání kolegia rektora - účast ředitel. RMU zruší svůj účet na 

soc. síti TikTok.   
• Výpadek pošty v pondělí 10.4. - problém na straně Microsoft celosvětově.  
• Dne 13.4. se konala schůzka k internímu hodnocení VaV s fakultami - účast               

O. Dostál.   
• DITS:  

• Finalizace projektu na SafeQ - objednávka cca 5 tiskáren pro ÚVT.  

• Migrace domény Windows 11 v řešení  

• Výpadek pošty 10.4. - nastal problém s odesíláním na většinu externích adres. 
Řeší se SLA s Microsoftem.  
  

• DIS:  

• Proběhl kick off meeting projektu NAKI (spolupráce s FF a Valašským muzeem 
v přírodě).  

• Připravili jsme report z průzkumu spokojenosti o službách UVT.  
  

• DITI:  

• Konsolidovány požadavky ÚVT a fakult na nákup síťových prvků.  

• Od 1.4. nastoupil nový pracovník na oddělení Datových a technických sítí Jan 
Daněk.  

• Migrace uživatelů s certifikáty v Magionu na Remsig v3 – bude zahájeno na 
RMU v průběhu dubna.  

• Posílení týmu identit od 1.9. o specialistu/architekta.  

• Byl stanoven termín představení historie a současnosti evidence sítí (dříve 
BAPS) řediteli na 9.5. ve 14:00.  

• Příprava textů do Výroční zprávy ÚVT 2022.  

• Dne 14.4. proběhla schůzka k tématu koncepce sítě MU.  
  

• CERIT-SC:  

• Dne 11.- 12.4. se konal interní a externí kick-off meeting projektu EOSC-CZ. 
Proběhlo setkání celého projektového týmu a představení projektu včetně 
návazného připravovaného projektu Národní repozitářové platformy.   
  



  

• DKSD:  

• Probíhá nastavení systemizace pozic pro divizi.  

• Příprava směrnice k Datawarehouse pro uživatele za účelem splnění podmínek 
ochrany osobních údajů.  

• Připraven dodatek ke KB ke smlouvě s Nemocnicí Motol pro její připojení do 
systému Redimed.  
  

• PED:  

• V minulém týdnu se konala schůzka tajemníků s kvestorkou. Systém pro 
dobíjení aut (pilot na Kampusu)  – možnost evidence přes zaměstnanecké 
karty MU (bude dále analyzováno).  

• Schůzka s oddělením investic RMU ohledně systému evidence investic.  
  

• Stavba na FI -   pro stěhování zařízení je potřeba mít k dispozici časový plán 
minimálně s měsíčním předstihem (ověří O. Dostál).   

  
 

2. Příprava na nadcházející schůzky  
 

• Zítra se bude konat schůzka ředitele s kvestorkou a prorektorem Polčákem - případné 
podněty zašlou divizní řediteli.  

• Rozšířené kolegium ředitele 24.4. - náměty do agendy v Teams  
  

3. Různé  
 

• Zpětná vazba na služby poskytované ze strany ÚVT - sběr byl uskutečněn formou 
dotazníku, převážně pozitivní výsledky (včetně přehledu po jednotlivých pracovištích): 
report bude zveřejněn. Dotazník bude zopakován opět za rok.  

• Výjezdní zasedání ÚVT se bude konat dne 31.5. formou teambuildingu - termín na 
vyplnění dotazníku k účasti je do 21.4.  
 

 

Zapsala: Iva Krejčí 

Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU   


